



بورصة قطر
Qatar Stock Exchange

إدارة عمليات السوق والمراقبة

Market Operations & Control Department

إشعار السوق (005) Market Notice

يوم الأحد 05 مارس 2017 عطلة رسمية لبورصة قطر

Sunday, 05 March 2017, official holiday in Qatar Stock Exchange.

Date:	01/03/2017	التاريخ:
-------	------------	----------

<p>Qatar Stock Exchange hereby informs you as follows:</p> <p>In implementation of the council of minister's decision No.(33) of 2009 in respect to the state's official holidays, considering the first Sunday of March every year as an official holiday to Qatar Central Bank, Banks and Financial Institution regulated by Qatar Central Bank "QCB" and Qatar Financial Markets Authority "QFMA" and Qatar exchange "QE".</p> <p>We would like to inform you that Sunday, 05 March, 2017 will be the official holiday for Qatar Stock Exchange (QSE). Business resumes from Monday, March 06, 2017</p>	<p>تود بورصة قطر إخطاركم بالآتي :</p> <p>عملاً بقرار مجلس الوزراء رقم (33) لسنة 2009 والخاص بتحديد العطلات الرسمية بالدولة وتنظيم العمل خلالها، والذي ينص على اعتبار أول يوم أحد من شهر مارس من العام عطلة رسمية لمصرف قطر المركزي والبنوك والمؤسسات المالية الخاضعة لرقابة المصرف وهيئة قطر للأسواق المالية وبورصة قطر.</p> <p>وعليه، نحيطكم علماً بأن يوم الأحد الموافق 2017/03/05م عطلة رسمية لبورصة قطر، على أن يستأنف الدوام الرسمي اعتباراً من يوم الاثنين الموافق 2017/03/06م.</p>
---	---